
Toelichting Meerjarenplan Sport 2014 – 2019   

 

Ten eerste, willen we aan de sportraad een bondige voorstelling geven van de algemene 
lijnen in het nieuwe meerjarenplan. Schepen van Financiën Jo De Ro zal uitleg geven bij de 
grote investeringen en financiële gevolgen voor de stad. Als achtergrond, zal u in bijlage de 
perstekst worden overgemaakt. 

Investeringen 

Binnen het sportbeleid zijn volgende investeringen opgenomen:  

- Op het sportstadion 3 fonteinen: 
o De huidige tartanpiste wordt gerenoveerd, omdat ze tot op de draad is 

versleten. Ook de aanlopen van de polstok en het verspringen zijn hier deel 
van.                    
Timing: 2015   Kost: € 150.000 

o Het kunstgrasveld moet nog tot 2020 worden afbetaald. Dit kost ons jaarlijks  
€ 85.000, waarvan € 27.500 gesubsidieerd door Bloso. 

o Er worden joggingomlopen in de verschillende parken van Vilvoorde 
uitgewerkt en in kaart gebracht via infoborden, bepijling en op de website. 
Timing: 2015   Kost: € 10.000 

o Verschillende verfraaiingswerken rond de parking. 
Timing: 2015   Kost: € 11.000 

o De omheining rond het B- en C-terrein, vaak gevandaliseerd, wordt versterkt. 
Timing: 2014-2016  Kost: € 10.000/jaar 

o De stuurkabel van de verlichting op het A-terrein wordt vervangen.  
Timing: 2014   Kost: € 10.000 

- De huidige sporthal in Koningslo zal worden vervangen door een vaste structuur.  
Dit omhelst ook een renovatie van de kleedkamers en vervanging van de huidige 
asfaltvloer in een sportvloer.  Dit dossier zal wel worden samengevoegd met het CC 
van Koningslo. 
Timing: 2015-2016   Kost: € 1.350.000 

- De vloer in de polyvalente zaal van de stedelijke sporthal wordt vernieuwd, deze is 
ook versleten door slijtage.         
Timing: 2014    Kost: € 15.000 

- De schietstand en –banen zullen worden aangepast aan de noden van de schietclub 
Arkebuze.                             
Timing: 2014    Kost: € 40.000  

- De opslag van chemicaliën in het zwembad wordt aangepast volgens de VLAREM-
wetgeving.   
Timing: 2014    Kost € 30.000 

- Renovatiewerken aan de binnenkoer van het zwembad. 
Timing: 2016    Kost: € 15.000 



- Vernieuwing van de basketbalborden van het hoofdterrein van de stedelijke 
sporthal. 
Timing: 2014    Kost: € 30.000 

- Aankoop van een schrob- en zuigautomaat voor de sporthal in Houtem. 
Timing: 2015    Kost: € 5.600 

- De stedelijke sporthal krijgt eindelijk een sleutelplan. 
Timing: 2016    Kost: € 7.000 

We zijn er ons ten volle van bewust dat deze lijst niet alle noden dekt. Dat is op dit moment 
ook onmogelijk. We hebben in onze zoektocht naar een financieel evenwicht getracht zelf 
een evenwicht te vinden tussen het budget dat we konden besteden en zo veel mogelijk 
nuttig werk doen. Vanzelfsprekend is hierbij ook het prioritaire niveau van elk dossier in 
rekening gebracht. Hopelijk geeft dit wel een goede basis om in de volgende legislatuur een 
beter onderhouden patrimonium als startpositie te hebben, waardoor keuzes dan 
gemakkelijker zullen zijn. 

Subsidies 

Subsidies maken uiteraard een belangrijk deel uit van het sportbeleid van een stad. Zeker in 
een stad als Vilvoorde, waar ook de sportclubs voelen dat wij te kampen hebben met extra 
uitdagingen. In dat licht gaan we het komende jaar de reglementering rond subsidies 
bekijken. Dit betekent allerminst dat we een Copernicaanse revolutie willen, maar als we met 
enkele aanpassingen een meer transparante en correcte verdeling kunnen bekomen, 
moeten we daar samen naar streven. 

Er zal elk jaar € 30.000 aan impulssubsidies en € 30.000 aan beleidssubsidies worden 
verdeeld. Zoals uitgelegd op een vorige sportraad, is deze verplichte verdeling een gevolg 
van het nieuwe decreet op het lokale sportbeleid. We geloven echter wel dat we hiermee een 
eerlijk evenwicht hebben. 

De subsidie voor bovenlokale uitstraling worden gehalveerd naar € 5000, in het kader van de 
algemene besparingsoperatie. Voor steun aan unieke sportevenementen, zowel van 
verenigingen als van derden, zal ook elk jaar € 5000 worden vrijgemaakt. 

Extra sport 

Bepaalde zaken horen niet tot de kerntaken van een stedelijke sportdienst. Ze maken echter 
deel uit van het feit dat wij eigenlijk een centrumstad zijn en dus dat tikkeltje meer doen. 
Iedereen weet ondertussen dat het onze ambitie is om in 2015 ook effectief deze erkenning 
te krijgen. We mogen daar niet op rekenen, maar moet er wel hard voor blijven werken. 

In dat licht zullen we verder gaan met het organiseren van de jaarlijkse triatlon. Een 
besparing op de uitgaven daar is met de nieuwe formule al dit jaar ingezet, met dank aan 
Kaat en Jo voor de uitwerking van dit plan en natuurlijk aan alle vrijwilligers voor hun 
positieve inzet. Het succes van de laatste editie heeft ons gesterkt in de vastberadenheid om 
dit evenement verder te zetten. 

Ook de lessenreeksen en het vrijetijdsaanbod voor senioren en volwassen houden we aan. 
Deze doelgroepen mogen niet worden vergeten, ook al erkent Bloso dit eigenlijk niet meer 
als een prioriteit.  Wij vinden echter wel dat we hierin moeten blijven investeren. 



Beleid 

Het “gewone” beleid van een sportdienst is eigenlijk helemaal niet gewoon en verdient 
daarom een extra woordje uitleg.   

Er zal jaarlijks € 10.000 worden besteed aan het kansengroepenbeleid. Het 
verenigingsleven, en sportverenigingen in het bijzonder, is de belangrijkste factor in 
integratie. Onder deze Vlaamse beleidsprioriteit vallen o.a. de atletiekmeeting en het 
bowlingtornooi van ’t Vosje, de terugbetaling van het lidmaatschap van een houder van de 
vrijetijdspas bij een geëngageerde sportclub en de fietslessen voor volwassenen. 

De kampioenen blijven gehuldigd worden, voor een jaarlijkse kost van iets meer dan € 3.500. 
Ook de scholenveldloop kost de stad jaarlijks ongeveer € 3.500. 

De kleuterhappening en omnisportkampen, zomerse avondwandelingen, 10.000 stappen, de 
start-to lessenreeksen en de maand van de sportclubs blijven behouden. Deze zaken 
houden elkaar budgettair ongeveer in evenwicht. Het gewicht van het nut en plezier van 
deze acties doet de balans definitief naar de positieve kant hellen. 

Informatieverspreiding is voor onze stad over de hele lijn nog steeds een zwak punt. We 
beseffen dit zelf maar al te goed, zoals ook op vorige sportraden gezegd. We zullen uiteraard 
proberen dit jaarlijks te verbeteren. Elke tip en opmerking is zeker welkom! 

Als uitsmijter toch nog even deze cijfers. Er zijn immers uitgaven van de stad die zo goed als 
onzichtbaar zijn. Dat maakt ze niet minder reëel. We hopen dat ze een en ander in 
perspectief kunnen plaatsen.  

De sportaccommodaties blijven gratis voor de jeugdwerking (-18 jaar) van de erkende 
sportverenigingen. U vindt dit waarschijnlijk logisch en dat geldt ook voor ons. Maar we 
hebben de oefening toch eens gemaakt, al was het maar om in te kunnen schatten wat de 
waarde is van deze investering. Aan het basistarief voor een Vilvoordse vereniging betekent 
dit beleid een minderinkomst van minimum € 50.000 per jaar. We kunnen niet genoeg 
benadrukken dat we niet van plan zijn dit beleid aan te passen.  

Het onderhoud van onze sportaccommodaties ten slotte, kost de stad 70.000€ + 33.000€ per 
jaar.  Dit is dan nog enkel het budget voor de “kleine” onderhoudswerken vanuit onze dienst. 
Het gaat dus om graszaad, kuisproducten, kleine onderhoudsmachines, scoreborden, etc.  
Ook bij de dienst gebouwen zit nog een budget voor de verschillende onderhoudscontracten 
en de grotere onderhoudswerken. 

Conclusie 

We hopen u hiermee een goed overzicht te geven van wat er de komende jaren te gebeuren 
staat op het vlak van sportbeleid. Vragen, opmerkingen en tips zijn uiteraard altijd welkom. In 
afwachting daarvan, hopen we op een positief advies van u, de Vilvoordse Sportraad. 


